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Kære Byråd 
 
Jeg har deltaget i borgerpanelet om evt. udvidelse af havneområdet. Har hørt om fordele og 
ulemper, min fornemmelse er at, det negative vejer mest. 
 
Som borger i Aarhus, og tæt på havnen, har jeg fokuseret på miljøet omkring udvidelsen som 
kommer til at påvirke folks hverdag i form af støj, forurening forøget trafik ændring af kystlinien 
samt forstyrrelse af det rekreative tæt på byen. Så derfor mener jeg, at det negative vejer mest. 
 
Jeg er helt klar på, at personer som har sit udkomme på havnen både nu og ved en evt. udvidelse vil 
se anderledes på problemet. 
 
Jeg vil bede Byrådet vurdere om udvidelsen af havneområdet på nogen måder vil forbedre folks 
dagligdag ren miljømæssigt og rekreativt. 
 
 


